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Vragen van het lid Middendorp (VVD) aan de Staatssecretaris van 
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over het artikel «Grenswerker schiet 
weinig op met Europese eenheid» (ingezonden 13 december 2017). 

Vraag 1
Hebt u kennisgenomen van het artikel «Grenswerker schiet weinig op met 
Europese eenheid»?1 

Vraag 2
In hoeverre zijn er economische voordelen voor de provincies in de grens-
streek te behalen als de grens geen belemmering zou vormen voor grensar-
beid? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat er in de grensregio’s een enorm groeipotentieel is? Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 4
Welke andere factoren dan fiscale wetgeving spelen een rol bij het wegne-
men van barrières voor grensarbeid? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat het bevorderen van het groeipotentieel in de grensre-
gio’s niet alleen afhangt van het harmoniseren van fiscale wetgeving, maar 
dat er veel meer mogelijkheden zijn? Zo nee, waarom niet? Welke andere 
mogelijkheden ziet u? Bent u bereid zich daarvoor in te zetten. Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 6
In hoeverre is er bij het slechten van de barrières een rol voor de Europese 
Unie? 

Vraag 7
In hoeverre kunnen bilaterale afspraken tussen de landen aan weerzijde van 
de grens helpen? Zouden we ons niet veel meer daar op moeten richten? Zo 
nee, waarom niet? 

1 Financieele Dagblad d.d. 12 december 2017
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Vraag 8
Wat bent u voornemens te doen om grensarbeid gemakkelijker te maken?

Tweede Kamer, vergaderjaar 2017–2018, Vragen 2


